
Protokół
z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 28 grudzień  2020 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:15
Zakończenie obrad – godz. 15:30

Posiedzenie rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.
W Komisji ponadto uczestniczy: Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy, Pan Błażej Konkol – Wójt
Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński, na podstawie listy obecności poinformował, że
brakuje Radnego Władysława Kanki oraz Marka Czerwińskiego, natomiast  Radna Wioleta Frydrych
uczestniczy w posiedzeniu komisji w sposób zdalny. 
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  przedstawił  proponowany  porządek  dzisiejszego  posiedzenia  dotyczący
omówienia materiałów sesyjnych. 
I CZĘŚĆ

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje Zofia Gorzyńska
Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 - referuje Zofia
Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie  uchwały w sprawie  ustalenia  dopłaty dla  taryfowych grup odbiorców w ramach  zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków oraz cen innych usług- referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

II CZĘŚĆ BUDŻET 2021 

5. Przedstawienie  projektu  uchwały budżetowej  na  rok 2021 wraz  z  uzasadnieniem -  referuje  Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032 -
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Przedstawienie  opinii  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Gminy  –  referuje  Pan
Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego;

8.  Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu Gminy na
2021 rok i  wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2032 – referuje Pan Zbigniew Leszczyński
Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

9. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii komisji -
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie;

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032-         



referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021-  referuje Pan   

  Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Wójt Gminy – przed przystąpieniem do omawiania projektów uchwał poinformował, że chciałby, aby
do  porządku  obrad  został  wprowadzony  jeszcze  jeden  projekt  uchwały  tj.  uchwała  w  sprawie
niewygasających wydatków budżetowych, które wchodzą na rok przyszły – uzasadnił swój wniosek.

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020r.

Przewodniczący Rady Gminy – oddała głos Skarbnik Gminy celem przedstawienia zmian budżetu Gminy na

2020r. 

Pani  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała  uzasadnienie do uchwały.  Prosi  o zadawanie pytań do

odczytanych zmian.  

Radny Marian  Płotka –  zapytał  o  zmniejszony plan  dochodów o  kwotę  121 227,00  zł.  zapytał  o  powód

zmniejszenia tego planu. 

Pani  Zofia  Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała,  że w wyniku zmniejszonego przetargu kwota ta

uległa zmniejszeniu.  

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o co dokładnie chodzi w zadaniu: „pokrycie dachowe w miejscu rekreacji

w Mierzeszynie”.

Wójt  Gminy – podał,  że chodzi  o  uszkodzenie mechaniczne dachu,  zwracając uwagę,  że  nie  jest  to wina

wykonawcy.

/do posiedzenia dołączył Radny Marek Czerwiński/ 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy pokrycie dachowe w Mierzeszynie będzie dopiero naprawiane, czy
jest już naprawione. 

Wójt Gminy – podał, że jest to naprawione, została dołożona papa. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  przypomniała,  że  jest  jeszcze  jeden  projekt  uchwały  o  którym
wspominał  na  początku  posiedzenia  Wójt  Gminy  a  która  powinna  zostać  podjęta  przed  upływem  roku.
Uchwała ta dotyczy ustalenia  wydatków, które nie wygasają z upływem roku 2020. 

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 

Pani Zofia Gorzy  ńska Skarbnik Gminy – poinformowała, ze w projekcie tej uchwały zostały wprowadzone te
zmiany, które zostały wprowadzone zarządzeniem Wójta Gminy między ostatnią sesją. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy do w/w projektu uchwały są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  aby  przejść  do  omówienia  uchwały,   którą  zaproponował  o
wprowadzenie  do  porządku  obrad  Wójt  Gminy tj.  uchwała  w  sprawie  niewygasających  wydatków
budżetowych, które wchodzą na rok przyszły
Wójt Gminy – poinformował, że projekt tej  uchwały głównie dotyczy dwóch inwestycji,  które nie uda się
zakończyć w bieżącym roku tj. pierwsze zadanie  dokończenia inwestycji w Sobowidzu - generalnie dotyczy



kanalizacji  a  drugie   zadanie  dotyczy  opracowania  dokumentacji  projektowej  dla  odcinak  drogi  w
Mierzeszynie.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  Wójt  Gminy  tłumaczył  radnym  powód
przeniesienia  w/w zadań na kolejny rok budżetowy.  Radni  rozmawiali  na  temat  remontu odcinka drogi  w
Mierzeszynie. 

Ad  4  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłaty  dla  taryfowych  grup  odbiorców  w  ramach
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków oraz cen innych usług

Radny  Marian  Płotka  Przewodniczący  Komisji  EiRG –  poinformował, że  projekt  uchwały  był  bardzo

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji EiRG. Stwierdził, że temat ten należy uznać za zamknięty. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  chciałby  tylko  w  ramach  przypomnienia  objaśnić  radnym,  że
podejmując ten projekt uchwały nie ustalamy stawki za wodę ani stawki za ścieki, tylko ustalamy
wielkość dopłaty. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania w tym temacie. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy nawiązał do części II porządku obrad dotyczącej  uchwalenia budżetu
Gminy na 2021r. i zapytał, czy są pytania do tej części sesji. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poinformował,  że  do  Komisji  EiRG  wpłynął  wniosek
Przewodniczącego Komisji ROŚiSS i Komisja EiRG  w dniu jutrzejszym na sesji Rady Gminy będzie
musiała się ustosunkować do tych wniosków.
Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Rady Marian Płotka – zwrócił uwagę, że do komisji wpłynęły
wnioski poszczególnych przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie, nie tylko
przewodniczącego  Komisji  ROŚiSS  i  w  dniu  jutrzejszym,  na  sesji  Rady  Gminy  w  punkcie  10.
Dyskusja nad wnioskami i poprawkami  Wójt Gminy do tych wniosków się ustosunkuje. 

Radny Sławomir  Mazurek – nawiązał  do pozycji  dotyczącej  rewitalizacji  wokół  terenu jeziora  w
Mierzeszynie, Sobowidzu. 

Wójt  Gminy -  poinformował,  że planuje wykonać  plan zagospodarowania tych dwóch obiektów
wodnych, aby docelowo wokół tych akwenów, rozbudować ścieżki rowerowe i dodatkowo planuje
oczyścić jezioro w Sobowidzu.
 
Radny Grzegorz   Żukowski – przypomniał i wnioskuje o zabezpieczenie w przyszłorocznym budżecie
Gminy środków na zakup paneli fotowoltaicznych na budynki placówek oświatowych z terenu gminy.

Wójt Gminy – poinformował, że wykonaliśmy audyt zużycia energii i nie pamiętam ile, ale mamy
zwrot kosztów. Idzie zmiana ustawy jeżeli chodzi o czyste powietrze i ramy się poszerzają. Kolejno
dodał, że w autopoprawkach chciałby zaproponować zabezpieczenie środków na:
-  program pn.: „Gmina Trąbki Wielkie otwarta na osoby niesamodzielne: w Ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020. Realizacja projektu będzie trwała w latach
2021-2022
- zadanie inwestycyjne „ Rozbudowa SP w Kłodawie; 

-oraz w autopoprawkach planuję zmniejszenie plan o zadania ‘ Budowa sieci kanalizacyjnej w Kłodawie” 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w ramach budżetu przyszłorocznego, ktoś jeszcze ma 
jakieś pytania.  Pytań nie zgłoszono.



Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w ramach wolnych wniosków są jakieś pytania.

Krystian  Sadowski –  zgłosił  problem  niewypróżnianych  pojemników  w  sołectwie.  Prosi  o
rozwiązanie z fundacją umowy. 
Wójt Gminy – podał, że w sprawie tej interweniował już kilka razy. Interwencje są bezskuteczne. W
dniu dzisiejszym Wójt rozwiązał z nimi umowy. Dodał, że jeżeli pojemniki nie zostaną zabrane, to
wówczas Gmina wykona zastępcze wywiezienie i firmę obciąży kosztami wywozu tych pojemników.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy w ramach wolnych wniosków są jeszcze jakieś pytania. 
Pytań nie zgłoszono.

Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podziękował wszystkim za czynny udział. Zakończył na tym
posiedzenie. 
 
Protokolant:     Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


